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1141103 高中職生中翻英短文翻譯題目 

我喜歡寫作。寫作能使我快樂，也能使我了解文學的藝術。我很會寫

作文。現在就讓我來分享我是如何提升我的寫作技巧的。 

當我有空時，我會拿起身旁的書靜靜地閱讀，慢慢地走入書中世界。

當我發現美詞佳句時，便會把它多寫幾次，並且記在腦子裡。除了多看

書以外，我還喜歡旅遊，因為旅遊可以增廣見聞，增加作文題材，讓我

的文章更多采多姿。 

 

文學 literature   旅遊 tourism   增廣 broaden 

題材 subject matter  作文 composition  多彩多姿 full of content 
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1141103 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

I like writing. Writing makes me happy, and it makes me understand the 

art of literature. I am good at writing. Now let me share how I improve my 

writing skills with you.  

When I have time, I will pick up the book next to me, read it quietly 

and slowly enter the world of the book. When I find beautiful words and 

sentences, I will write them down for a few more times and keep them in 

my mind. Except for reading more books, I also like to travel because 

tourism can broaden my knowledge, increase the subject matter of my 

composition, and make my articles be full of content. 

            


